
Sent: Tuesday, June 21, 2022 9:31 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: НАРЕДБА ГРАДСКИ ТРАНСПОРТ 

 

Уважаеми г-жи и г-да, 

Предлагам ДА ОСТАНЕ ВЪЗМОЖНОСТТА ЗА ЗАКУПУВАНЕ НА МЕСЕЧНА КАРТА 

ЗА ЕДНА ЛИНИЯ! Много столичани пътуват до работата си или до друга своя ежедневна 

дестинация и обратно ЕДИНСТВЕНО ПО ЕДНА ЛИНИЯ! Не виждам причина правото да 

си купят карта за съответната линия ДА ИМ СЕ ОТНЕМА И ДА БЪДАТ 

ЗАДЪЛЖАВАНИ ДА СИ КУПУВАТ  карта за всички линии, която всъщност НЯМА ДА 

ИЗПОЛЗВАТ. Това би било нелоялна практика, която бих оспорил и по съдебен ред пред 

административния съд. 

С уважение: Ганчо Ганчев, София 
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